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Vážení lionskí priatelia,

 prijmite môj pozdrav, moje poďakovanie  za Váš čas, energiu a materiálnu podporu, ktorú 
nášmu lionskému hnutiu venujete.

Dovolím si  predostrieť Vám pár informácií o udalostiach, ktoré sa od začiatku druhej polovice 
nášho lionského roka v distrikte 122 udiali.

 Návšteva International President Lions Clubs International 
Wing-Kun Tam v Distrikte 122 - Česká republika a Slovenská 
republika v dňoch 20.2.2012 - 22.2.2012.

  Bolo nám veľkou cťou privítať v našom distrikte  vzácne-
ho hosťa  medzinárodného prezidenta p. Wing-Kun Tam, ktorý 
navštívil náš disrikt v doprovode  jeho asistentky p. Joyce Tang  
a v sprievode medzinárodného riaditeľa p. Janeza Bohoriča a bý-
valého medzinárodného riaditeľa p. Ernsta Musila s jeho p. man-
želkou Christine.  Pán medzinárodný prezident priletel do Prahy 
20.2.2012 v neskorých večerných hodinách a vo VIP salóniku letis-
ka Praha - Ruzyně  jeho delegáciu privítal PDG Vojtech Trapl a se-
kretár distriktu Anton Gerák. V nasledujúci deň sa pán prezident 
zúčastnil bohatého programu, navštívil STRAHOVSKÝ KLÁŠTOR, 
v BAZILIKE NANEBEVZETÍ PANNY MARIE si vypočul koncert zra-
kovo postihnutých študentov Deylovho konzervatória, krátko 
sa s nimi porozprával, poďakoval za krásny koncert a so záujmom 
si prezrel významné kultúrne miesta, kde sú uložené poklady 

vzdelanosti našich národov. Po obede pán prezident navštívil 
POHYBOVÉ REHABILITAČNÉ A REKVALIFIKAČNÉ STREDISKO PRE 
NEVIDIACICH DĚDINA, o.p.s., jediné svojho druhu v ČR, ktorého 
zakladateľom je Sjednocená organizace slabozrakých a nevido-
mých. Prezident LC Praha Orel Andor Šandor  previedol delegá-
ciu medzinárodného prezidenta  strediskom,  pán medzinárodný 
prezident sa mal možnosť oboznámiť s prácou v keramických 
a iných dielniach strediska. Pán prezident Wing-Kun Tam oce-
nil  podporu, ktorú  LC Praha Orel  pravidelne venuje stredisku 
a vďaka ktorej stredisko môže i v súčasnosti slúžiť slabozrakým 
a slepým. PDG Jana Flanderová sprevádzala delegáciu pána 
medzinárodného prezidenta pri návšteve LIONSKÉHO OFTAL-
MOLOGICKÉHO EDUKAČNÉHO CENTRA FNKV PRAHA, ktoré 
slúži k edukácii lekárov a zdravotníckeho personálu zo strednej 
a východnej Európy a ktoré bolo vybudované  v súvislosti s re-
alizáciou najvýznamnejšieho lionského projektu nášho distrik-
tu SighFirst I., s ktorého realizáciou započal PDG prof. Jaroslav 
Slípka. Delegáciu pána medzinárodného prezidenta o činnosti 
LOEC FNKV Praha  podrobne informoval p. prof. Pavel Kuchynka, 
prednosta Očnej kliniky FN. Pán medzinárodný prezident uvítal 
spôsob podpory pomoci nevidiacim a slabozrakým touto for-
mou, LOEC chce naďalej sledovať s cieľom zverejniť a zrealizovať 
spôsob tejto odbornej činnosti i v iných krajinách. Následne sa 
delegácia pána prezidenta Wing-Kun Tam presunula do paláca 
Austria,  kde potom, čo som mal spoločne s PDG Jaroslavom Slíp-
kom, Janou Flanderovou, Vojtechom Traplom, Tiborom Bučekom 
a Oldřichom Choděrom  česť privítať pána prezidenta,  sa pán 
prezident Wing-Kun Tam stretol asi so 60 lionmi z 15 klubov. Po 
úvodných oficialitách mi ceremoniár distriktu Ján Tajbl, ktorý 
výborne  program stretnutia v Austrii zostavil  a perfektne  ním 
sprevádzal, dal možnosť k predneseniu správy o stave nášho 
distriktu, o projektoch, ktoré chceme realizovať a o cieľoch, kto-
ré by sme radi dosiahli. Z našich budúcich aktivít  som si dovolil 
spomenúť Golf Tour LCI Distrikt 122 - Česká a Slovenská republika 
- usporiadanie série golfových turnajov, ktoré by boli prostried-



kom na získavanie financií na realizáciu ďalších charitatívnych 
projektov a akcií, projekt Lions International Bus a veľmi aktív-
ne sa rozvíjajúci projekt Levie očko. Neopomenul som ani snahu  
o rozšírenie našej členskej základne v súvislosti s čím pán me-
dzinárodný prezident ocenil našu snahu  o vznik nových klubov, 
výsledkom ktorej bolo chartrovanie LC Praha Ladies  a príprava 
charter night dvoch nových klubov a Leo klubu v druhej polovici 
tohto lionského roku. Pán medzinárodný prezident  počas svojho 
vystúpenia pozdravil všetkych svojich prezidentov, členov klubov, 
členov kabinetu a poďakoval za obetavú prácu, ktorú lioni nášho 
distriktu vykonávajú v prospech tých ktorí to potrebujú. 

 

Vyslovil poďakovanie za program, ktorý mu lioni v súvislosti 
s jeho návštevou v našom distrikte pripravili a ktorý sa mu veľ-
mi páčil, vyjadril obdiv nad našimi činnosťami typickými  pre 
náš distrikt, ktoré súčasne označil za veľmi zaujímavé. Pohovoril 
o svojich projektoch vo funkcii medzinárodného prezidenta - 
o výsadbe stromov, programe SightFirst II., modernizácii organizá-
cie IALC, o členstve a ďalších smeroch lionizmu. Prejav pána pre-
zidenta bol veľmi zaujímavý, inšpiratívny, povzbudzujúci a niesol 
sa v správnom lionskom duchu. Po veľkom potlesku, ktorým naši 
lioni odmenili vystúpenie pána medzinárodného prezidenta svo-
je zdravice a prejavy predniesli ID Janez Bohorič a PID Ernst Musil. 
Na záver program stretnutia obohatil svojim pekným vystúpením 
prezident LC Brezno Jozef Mak, ktorý tancujúc v kroji zaspieval 
niekoľko prekrásnych slovenských piesní. Pred bohatou diskusiou 
našich lionov s pánom medzinárodným prezidentom, som pánovi 
prezidentovi Wing-Kun Tam  odovzdal    dar   distriktu  -  typickú    
fujaru  a sekretár LC Karlove Vary Spa Helena Ciglanská darovala 

pánovi prezidentovi prekrásnu misu zo skla Moser.  V závere pán 
medzinárodný prezident odovzdal svoj odznak PDG, prezidentom 
LC, členom kabinetu a zástupcom klubov a opätovne poďakoval 
za vynikajúce prijatie, krásne a bohaté zážitky so stretnutia s na-
šimi lionmi. Tým 
sa zavŕšila oficiál-
na časť, prítomní 
boli pozvaní na 
raut, kde mno-
hí z nás využili 
možnosť nefor-
málnych, pria-
teľských stretnutí 
s  medzinárod-
ným preziden-
tom p. Wing-Kun 
Tam a členmi jeho delegácie. V súvislosti s návštevou  medziná-
rodného prezidenta p. Wing-Kun Tam mi dovoľte vysloviť veľké 
poďakovanie členom organizačného výboru Eme Štepánkovej, 
Vojtechovi Traplovi, Antonovi Gerákovi, Honzovi Kalašovi a Vám 
všetkým, ktorí ste sa na príprave a úspešnom priebehu tejto vý-
znamnej akcie podieľali. 

Charter night LC Praha Ladies

 12.1.2012 sa v Prahe uskutočnil Charter night LC Praha 
Ladies, nového dámskeho klubu. S potešením som k chartrovaniu 
LC Praha Ladies poveril IPDG Oldřicha Choděru, v ktorého funkč-
nom období guvernéra sa datuje zrod tohto nového klubu. 25 
vzácnych dám - členiek LC Praha Ladies pripravilo pri príležitosti 
chartrovania ich klubu naozaj krásny večer, ktorého  sa zúčastnilo 
množstvo lionov a iných vzácnych hostí. Prezentácia úžasných 
myšlienok a námetov, ktoré chcú vo svojej činnosti dámy z LC Praha 
Ladies realizovať je zárukou, že uvedený klub bude prínosom pre 
realizáciu, presadzovanie a  šírenie ušľachtilých myšlienok nášho 
hnutia. Dovoľte mi zaželať dámam z LC Praha Ladies mnoho 
úspechov v ich ďalšej neľahkej ale o to krajšej činnosti.
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Reprezentačný      ples 
Distriktu 122  -  Česká republika
a Slovenská republika

 

 Lions Club Brezno  - Tále usporiadal 21.1.2012 vo Wellness 
& Congress Hotel Partizán - Tále Reprezentačný ples Distriktu 122 
- Česká republika a Slovenská republika. Lioni z LC Brezno - Tále 
pod vedením svojho prezidenta a hlavného organizátora Jozefa 
Maka usporiadali nádherné spoločenské podujatie, ktoré nielenže 
poskytlo zúčastneným  úžasnú zábavu, krásny spoločenský záži-
tok, ale bolo i vynikajúcou propagáciou lionizmu. Podľa reakcií 
prítomných hostí, ktoré som mal možnosť  počas tohto krásneho 
plesu vnímať, môžem vysloviť presvedčenie, že toto podujatie 
‚určite vzbudilo u nejedného z hostí záujem o členstvo v našom 
hnutí. Môžem Vám len odporučiť prijať pozvanie LC Brezno - Tále  
na budúco ročný Reprezentačný ples lionov, ktorý LC Brezno - Tále 
usporiada 19.1.2013, pričom som presvedčený, že i  budúco ročný 
ples poskytne zúčastneným minimálne tak krásny a zaujímavý 
program a tak vynikajúcu zábavu akú si mali možnosť užiť hostia 
tohto ročného plesu.  Dovoľte mi vysloviť poďakovanie členom 
LC Brezno -Tále 
za usporiadanie 
nádhernej akcie, 
za vynikajúcu pre-
zentáciu nášho 
hnutia a zároveň 
im zaželať mnoho 
úspechov do ich 
ďalšej ušľachtilej 
činnosti. 

 
 Srdečne Vás všetkých pozdravu-jem, želám Vám mnoho síl 
a dobrých nápadov do ďalšej činnosti.

René Hudzovič
guvernér distriktu


